



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN EXPATRIATES INVESTMENT HOLDING Date: 07-02-2021 12:01:48 PM Subject: Board of Directors Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارية القابضة للمنتربين الاردنيين التاريخ: 07-02-2021 12:01:48 PM الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة
kindly be informed that the Board of Directors of Jordanian Expatriates investment decided at 4 february 2021 Certification of financial statment 31/12/2020 and decided to invite the General Assembly of the company to ordinary annual meeting on 14/4/2021	نود اعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة الاستثمارية القابضة قرر في اجتماعه المنعقد في 2021/2/4 المصادقة على البيانات المالية كما في 31/12/2020 و قرر دعوة الهيئة العامة للشركة للاجتماع العادي السنوي بتاريخ 2021/4/14
04-02-2021	04-02-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Intisar Al daoud Position: Head of Shareholders Department and Governance Liaison Officer	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Intisar Al daoud المنصب: رئيس قسم المساهمين وضابط ارتباط الحوكمة